
Oversikt over innkomne høringsuttalelser om ungdomstrinnstrukturen i Indre Fosen kommune 

Alle høringsuttalelsene ligger på denne lenken: http://einnsyn.fosendrift.no/indrefosen/RegistryEntry/Case?caseId=2100. Uttalelsene bør leses i sin 
helhet for å få et nyansert bilde av hva høringsinstansene har uttalt. Tabellen nedenfor er en forenkling av innholdet i høringsuttalelsene.  

Forklaring til tabellen:  

A Dagens struktur beholdes 
C1 Stadsbygds ungdomstrinn til Vanvikan 
C2 Vanvikans ungdomstrinn til Stadsbygd 
D Stadsbygd og Vanvikans ungdomstrinn til Åsly 
 Førstevalg 
 Andrevalg 
 Tredjevalg 
 Fjerdevalg 

 

Foretrukket alternativ Fra 
A C1 C2 D 

Begrunnelse Kommentar 

Elevrådet Mælan skole     Dersom ungdomstrinnet ved Mælan legges ned pga. lavt 
elevtall, foretrekkes u-skole i Vanvikan, forutsatt at det går 
buss over Kråkmo.  

 

Elevrådet Stadsbygd skole     Stadsbygd har svømmehall, friidrettsbane og alt man ellers 
har i Rissa. Stadsbygd og Vanvikan har samarbeid 
gjennom idrett.  

 

Elevrådet Testmann Minne 
skole 

    Ønsker skoler der folk bor. Hvis noen må slås sammen, 
foretrekker man at Vanvikan-elevene flyttes til Stadsbygd. 
Det gir minst busskjøring. 

 

Elevrådet Vanvikan skole     Viktig å ha u-skole der VGS ligger. Deling av lærere mellom 
VGS og u-trinn i f. eks. språkfag. Nærhet til Torndheim. 
Vanvikan som 1-7skole  blir veldig liten 

 

Elevrådet Åsly skole     Ønsker ikke å ta stilling til hvilket alternativ som er best. 
Men elevrådet er åpne for og positivt innstilt til at andre 
elever f.eks. fra Vanvikan og Stadsbygd, kommer til Åsly 

 

Elevrådet Rissa 
videregående skole 

    Stadsbygd er i vekst. Har mange fasiliteter som idrettshall, 
flott fotballbane og basseng. Ønsker å spre skolene. 
Vanvikan får VGS, da kan Stadsbygd få ungdomsskole. 

 

Indre Fosen ungdomsråd     Kommer ikke med en selvstendig uttalelse, men viser til 
uttalelsene fra hvert enkelt elevråd. Blant medlemmene er 
det noen som foretrekker både A, C1, C2 og D.  

 

http://einnsyn.fosendrift.no/indrefosen/RegistryEntry/Case?caseId=2100


Fra Foretrukket alternativ Begrunnelse Kommentar
A C1 C2 D

Utdanningsforbundet 
Mælan skole 

    Ønsker vekst i hele kommunen, minst mulig skyss, fritt 
skolevalg med ulike alternativ. Ser fordeler med små skoler. 
Stor skole i Vanvikan kan føre til pendling, ikke tilflytting.  

 

Utdanningsforbundet 
Stadsbygd skole 

    Ønsker mangfold i skoler og 1-10 på Stadsbygd. Frykter tap 
av kvalifiserte lærere og verdifulle tradisjoner hvis u-trinnet 
forsvinner. Ønsker minst mulig busskjøring. Fritt skolevalg.  

 

Utdanningsforbundet 
Testmann Minne skole 

    Slutter seg til uttalelsen fra styret i UDF Indre Fosen. 
Understreker at Testmann Minne skole har stor 
bygningsmessige behov som krever investeringer.   

 

Utdanningsforbundet 
Vanvikan skole 

    Dagens skole kan vise til gode resultater og godt 
arbeidsmiljø. Nærhet til VGS, bygda, Trondheim. Vekst i 
Vanvikan. Minst mulig skyssbehov i alternativ A.  

 

Utdanningsforbundet Åsly 
skole 

    Tar ikke stilling, men ser poenget med at det er u-skole nær 
VGS. Belyser fordeler og ulemper ved alternativ D på en 
grundig måte. Se høringsuttalelsen for detaljer.  

 

Utdanningsforbundet Indre 
Fosen 

    Krever at berørte parter tas med i drøftinger i god tid før 
vedtak som kan medføre f.eks. overtallighet/endret 
arbeidssted. Adm. ressurs er for lavt estimert i alternativ D.  

Det ble gjennomført møte med 
Utdanningsforbundet 10. januar 2018, før 
utredningen ble lagt ut på høring.  

Fagforbundet Indre Fosen     Det må tas hensyn til at fritt skolevalg skal være reelt. 
Hvordan blir fagmiljøet på barneskolene som blir uten 
ungdomstrinn? Økonomi og folkehelse må vektlegges.  

 

Foreldrerådets 
arbeidsutvalg (FAU) 
Fevåg/Hasselvika skole 

    Godt med et miljøskifte mellom barneskole og 
ungdomsskole. Dette er en meget god løsning for elevene 
fra Fevåg/Hasselvika i dag.  

 

FAU Mælan skole     Ivareta bygdesamfunn. Kretsgrensene bør vurderes når nye 
Mælan skole står ferdig. Elever fra Verrabotn, nordre 
Skaudalen og Fevåg kan høre til Mælan krets pga. avstand.  

 

FAU Stadsbygd skole     FAU har gjennomført en spørreundersøkelse blant 
foreldrene. 202 svar. Se den grundige høringsuttalelsen og 
selve undersøkelsen for detaljer og begrunnelser.   

Man savner at utredningen Framtidas skole er 
tilgjengelig på kommunes hjemmeside. Doku-
mentet er tilgjengelig med et Google-søk. 

FAU Vanvikan skole     Lett å rekruttere gode lærere.. Skolen blir dårligere uten u-
trinn. Mindre skyssbehov. Barna møtes på tvers i fritida. 
Nærhet til VGS. Se høringsuttalelsen for detaljer.   

 

FAU Åsly skole     Rekruttering av lærere, større fagmiljø, større 
valgmuligheter for elevene, gode kulturfasiliteter. Må sørge 
for at det blir nok spesialrom om skolen utvides. 

 

Samarbeidsutvalget (SU) 
Åsly skole 

    Elevenes opplæring viktigst. Rekruttering av lærere, større 
fagmiljø, valgmuligheter for elevene, gode kulturfasiliteter. 
Må sørge for at det blir nok spesialrom om skolen utvides. 

 



Fra Foretrukket alternativ Begrunnelse Kommentar
A C1 C2 D

Miljøpartiet De Grønne 
Indre Fosen  

    Gir minst transportbehov. Nest beste løsning vil være å 
busse Vanvikan-elevene til Åsly. Dette var ikke et alternativ, 
men det kan gjennomføres uten nybygg.  

 

Indre Fosen Senterparti     Lokale u-skoler viktige for lokalt nærings- og samfunnsliv. 
Minst skyss. Muliggjør skolebytte ved behov. Gode fagmiljø 
på alle skoler. Nærhet til VGS ikke så vesentlig.  

 

Borgen Bygdeutvikling     Fremmer vekst i alle bygder/tettsteder. Minst skyss. Små 
klasser gir trygghet og forutsigbarhet. Bygdene Seter og 
Hindrem er orientert vestover mot Vanvikan og Trondheim.  

 

Hindrum Skilag     Kort reiseavstand til skole og fritidsaktiviteter etter skoletid, 
trygt og helhetlig skoleløp for hele grunnskoleløpet, ønsker 
fortsatt tilflytting, og da er 1-10-skole viktig. 

 

Stadsbygd Idrettslag     Unngår inaktiv og unødig transport. Mer fysisk aktivitet. 
Gode idrettsanlegg ved skolen. God kommunikasjon og 
samhandling mellom skole og idrettslag 

 

Stadsbygd Skolekorps     Største korpset i kommunen. Øvelse rett etter skoletid 
fredag kolliderer ikke med andre aktiviteter. Endringer kan 
få store følger for korpset.   

 

Tungtrø gårdsbarnehage     Samarbeider med skolen om arbeidslivsfag og valgfaget 
«Innsats for andre». Veldig positivt for barnehagebarna og 
for elevene. Kort avstand gjør det mulig.  

 

Tungtrø gårdsbarnehage/ 
Akrobaten barnehage 

    Samarbeider med skolen om arbeidslivsfag og valgfaget 
«Innsats for andre». Veldig positivt for barnehagebarna og 
for elevene. Kort avstand gjør det mulig. 

 

Tine Larsen Angvik     Stiller spørsmål om grunnforholdene ved Stadsbygd skole 
er undersøkt godt nok. Savner at de grunnundersøkelser 
som er utført, er gjort tilgjengelige. Se høringsuttalelsen. 

Spørsmålene er sendt over til arealsektoren til 
behandling.  

Gunn Kari N. Asp     La elevene gå på skole i sitt faste miljø. Idiotisk å flytte på 
skolene. 
 

 

Jorunn Berg     Liten økonomisk gevinst i sammenslåing. Felles 
ungdomsskole tapper 1-7-skolene for fagmiljø og bygdene 
for bosetting, kultur og engasjement. Lang reisevei.  

 

Anders Brødreskift     Gode idrettsanlegg og basseng på Stadsbygda. Stort 
skolekorps. Samholdet i bygda svekkes ved sammenslåing. 
Små innsparinger.  

 

Jan Erik Furunes     Alle andre alternativer enn D vil utelukke muligheten for å 
innføre fransk som valgbart fremmedspråk. Vi begrenser 
elevenes utvidete valgmuligheter i all overskuelig framtid.   

 



Fra Foretrukket alternativ Begrunnelse Kommentar
A C1 C2 D

Ida Husby     Stort og godt fagmiljø for ansatte. Positivt for elevene å 
treffe nye venner. Flere valgmuligheter for elevene. Nærhet 
til VGS og Trondheim. 

 

Robert Kilen m.fl.     Alt. C gir stor nok trinnstørrelse til at kvaliteten blir god. C2 
bør velges pga. god infrastruktur med idrettsanlegg, 
basseng, fine turmål, museum, bedrifter, nærhet til byen.  

 

Asle Lajos Moholt     Må tenke økonomisk og langsiktig. Mulig å bruke Rissa 
VGS som ungdomsskolelokaler. 
 

 

Kristin Kirkemyr Nilsen     Foretrekker en mellomstor framfor en stor skole. Tilhørighet 
og tradisjoner er viktig. Alt C vil gi større fagmiljø. Bør 
legges til Stadsbygd pga. skyss og infrastruktur ved skolen. 

 

Linda/Tore Roten     Viktig for bosettingen og for å holde ungdommen i bygdene 
som en ressurs. U-trinn viktig for fagmiljøet på skolene. Kort 
reisevei. Fritt skolevalg opprettholdes. Nærhet til VGS. 

Foreslår endring i Lokal forskrift om 
skolekretsgrenser, punkt 2.3. Denne tas inn der.  

Elisabeth Schei     Læringsmiljø i fokus. Fadderordning. Arr. som sikrer 
samarbeid mellom elever, foreldre og skole, korps, for-
eninger og næringsliv. Folkehelse, økonomi, fritt skolevalg.  

Savner konsekvensutredning. Oppvekstutvalget 
støttet ikke ønsket om å gjennomføre en 
konsekvensutredning, se DR 4/18, 15.03.2018 

Mari Thung/Stefan Hansen     Folkehelse at flest mulig kan gå/sykle til skolen. Lettere å 
rekruttere lærere til 1-10 skoler. Fritt skolevalg må være 
reelt. Ungdomstida er sårbar, og bør være stabil.  

 

Wenche Tømmerdal     Trivsel og vekst, trygghet og forutsigbarhet for elever og 
bygdesamfunn. Om det blir alt. C, bør C1 velges pga. 
tilgang til lærere fra Trondheim og nærhet til VGS. 

 

Øyvind Vik     Rekruttering av personale. Skyssbehov. Fortsatt fleksibilitet 
med tanke på fritt skolevalg. Samarbeid med VGS. Alt. C 
gir en oversiktlig og stor nok skole.  

 

Marit S. Vikan     Å satse på bygdene er å satse på kommunen. Stadsbygd 
skole har godt arbeidsmiljø med godt kvalifiserte lærere, 
godt idrettslag og musikk- og korpsmiljø.  

 

Rolf Vikan     Stadsbygd er ei bygd i vekst med godt miljø og gode 
oppvekstsvilkår. 300 elever i 1-10 er nok. Lite å spare på å 
legge ned u-skolen. Får konsekvenser for idrett og korps.  

 

Tove Karin Ytterås     Flyttet tilbake til Stadsbygda, bl.a. pga. 1-10 skolen med 
korps, idrett, gode fritidsmuligheter knyttet til skolen. Fritt 
skolevalg med brukbar reisetid.  

 

 

Indre Fosen 9. mai 2018. Sammenstilt av oppvekstsjef Finn Yngvar Benestad


